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1. Tilstede: 34 medlemmer inkl. Bestyrelsen 

2. Dirigent: Per Pinstrup 

3. Stemmetæller: Martin Borelli og Jan de Place 

4. Beretning: Vi har 95 aktive medlemmer, vi har stadig været ramt af corona i 

forhold til udlejninger men der har været 15 udlejninger i 2021 og indtil videre 

22 i 2022. Hjemmesiden er offentligt gjort (www.fodbyforsamlingshus.com), 

der kommer løbende nye ting som f.eks. noget historisk, kommende 

arrangementer, fotos og referater og vedtægter fra generalforsamlingen. Vi 

arbejder på at få sat nogle arrangementer på benene her i det nye år og 

etableret nogle rengøringsdage med frivillig hjælp. Lejerne har fået tilladelse 

til at købe og bygge et skur ved ”deres” parkeringsplads så alle tingene kan 

blive skjult. Det gamle forsamlingshus skilt havde det ikke så godt, det ville 

koste 7000 kr. for et nyt igennem Næstved kommune men vi har fået et nyt et 

andet sted til 1500 kr. Der bliver købt en ny udendørs tavle ind til 

forsamlingshuset da den anden er gået i stykker. Der er købt ind til at kunne 

sprøjte facaderne for alger her i foråret, og ellers bliver der arbejdet videre på 

at få lavet nogle gode fondansøgninger og hentet tilbud ind til renovering af 

facaden 

5. Regnskab: Vi har et overskud på 60810 kr. Vi har fået 17000 kr. i erstatning til 

omkostninger pga. corona. Regnskabet er godkendt  

6. Kontingent: Bestyrelsen foreslår at fra 2023 bliver kontingentet sat op til 100 

kr. per person. Forslaget er godkendt 
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7. Valg til bestyrelsen: Morten Vestergaard, Max Ingvordsen og Ingelise Lund 

stiller op, Anders Niekrenz, Camilla Munkholm og Sanne Bach er på valg. Via 

anonym afstemning er Camilla Munkholm, Anders Niekrenz, Sanne Bach og 

Morten Vestergaard blevet valgt til bestyrelsen 

8. Valg af bestyrelses suppleant. Ingelise Lund er valgt 

9. Valg af revisor: Max Ingvordsen er valgt 

10. Valg af revisor suppleant: Skal ikke vælges i år 

11.  Indkomne forslag/ bestyrelsens egne: Ingen indkomne forslag, bestyrelsen 

indstiller om Palle kan fortsætte med at være kasserer det næste år selvom 

han ikke sidder i bestyrelsen. Forslaget er godkendt 

12. Eventuelt:  

• Palle fortæller at da han startede i bestyrelsen i 2002 var huset ved at 

lukke ned, de stiftede et lån på 200.000 kr. til nyt inventar, stole, borde 

m.m. og fik det op og kører igen som et nøgle hus. Lige nu der mangler 

kun at blive afdraget 25.000 kr.  

• Store takker til Palle for de 20 år han har siddet i bestyrelsen og for alle 

de ting han har bidraget med. 

• Store takker til de nye kræfter der har valgt at tage over i bestyrelsen. 

• Der skal udarbejdes en vision til hvorfor folk skal være A medlemmer, 

inden man stemmer dørklokker. 

• Bruge de frivilliges hjælp mere, lige nu bliver der lavet bisættelser, 

loppemarked, fjordbakkens generalforsamling via frivillige hjælp. 

• Facaderenovering, hvis det skal laves med frivillig hjælp, vil Michael 

Brauner og Jan de Place gerne hjælpe til. 

• Savner synlig bestyrelse ved loppemarked.  


